
Kungsgärdets småstugeförening   PROTOKOLL 
UPPSALA   
      2023-05-29 
Styrelsemöte 

Tid     2023-05-29 kl. 18:30 
Plats     Hemma hos Margareta 
Närvarande    Berndt Englund 
     Ewa Holmquist 
     Michael Reineskog 

Anna Karin Belfrage 
     Sofie Lücke 

Margareta Svenningsson      
Fredrik Johansson 
Rolf Strandberg 

        

§ 1 Mötet öppnas   Mötet öppnades av ordförande Berndt.  

§ 2 Ekonomi Det gemensamma jordinköpet kommer att ge ett överskott 
på ungefär 1000 kr. Än så länge har bara 27 % (vilket 
motsvarar 4000 kr) av föreningens förväntade antal 
medlemmar betalat medlemsavgift för 2023. I år delades 
inget inbetalningskort ut i samband med vårnumret av 
Småstugebladet vilket kan ha som effekt att färre blir 
påminda om att betala. En påminnelse fanns dock med 
inne i tidningen. Ett Swishnummer till föreningen skulle 
vara användbart vid många typer av betalningar för 
föreningsaktiviteter, såsom betalning av medlemsavgift, 
jordköp och hyra för tält och porslin.  

§ 3 Årets växttävling Det växer sakta men säkert hos de som har kommit till 
skott. Kanske har många glömt att sätta sina frön så Sofie 
följer upp med ett litet FB-inlägg. 

§ 4 30-markering på gatorna Det är inte prioriterat av kommunen att fylla i 30-
markeringarna på våra gator och vi får inte heller måla 
själva. Kan man köpa in egna skyltar och sätta upp? 
Berndt och Micke följer upp vilka regler vi har att förhålla 
oss till.  

§ 5 Uppföljning vårens aktiviteter            Inklistring av frön i Småstugebladet sköttes i år av Sofie 
och dotter och det funkade bra! 



Trädgårdskursen den 22 april som leddes av Cecilia 
Hakfelt med fokus på biologisk mångfald och 
köksträdgård var mycket uppskattad och gick enligt plan. 
Ungefär 20 medlemmar deltog. Dagen började med besök 
i Gunilla (Wieses) trädgård, sedan vidare till Margareta 
och därefter avslutning hos Berndt där det bjöds på fika.  

Den gemensamma beställningen av jord levererades till 
Margareta den 5 maj och avhämtning genomfördes 5–7 
maj. Den torvfria jord som var beställd var slut på lager 
och förväntades inte levereras inom rimlig tid så den 
avbeställdes av Margareta och Berndt. All uppdaterad info 
förmedlades till medlemmarna via FB och det fungerade 
bra. Även utlämning och betalning via Swish funkade fint. 
Den begränsade utlämningstiden var tillräcklig och kan 
eventuellt kortas ytterligare nästa år. 

§ 6 Äppelmustning och loppmarknad       Sofie meddelade att det mobila musteriet är bokat lördag 
den 30 september för vår förening och dagen efter för 
grannföreningen. Först tar vi in anmälan och baserat på 
antal intresserade meddelar vi sedan tillåten mängd äpplen 
att lämna in.              

Styrelsen beslutade att, som förra året, satsa på flera 
aktiviteter samma dag som äppelmustningen. 
Loppmarknad för de grannar som önskar delta och 
föreningsfest med gemensam äppelpajsfika och dragkamp. 
Om kalebassen fått frukt kör vi också prisutdelning. 
Tävlingskriterier (tyngst och/ eller snyggast kalebass) får 
vi diskutera efter sommaren.  

När inbjudan till äppelmustning och fest delas ut ska vi 
också påminna om att betala medlemsavgiften. Att vara 
betalande medlem är ett krav för att få musta. 

§ 7 Hemsidan       Förra styrelseprotokollet finns upplagt på hemsidan. 
Fredrik skulle vilja kolla upp hur webtrafiken ser ut för att 
få en känsla för hur mycket krut som bör läggas på att 
uppdatera hemsidan. Fredrik följer upp med siffror på 
antal besökare och utifrån det får vi diskutera hemsidans 
utveckling. 

§ 8 Övrigt  Ewa kollar villkor för ett föreningsswish-nummer (se § 2). 

§ 9 Nästa möte  4 september kl.18.30 hemma hos Ewa på Kvarnbogatan 
17. 

§ 10 Mötets avslutande Berndt förklarade mötet avslutat och tackade Margareta 



för den somriga jordgubbstårtan! 

Vid protokollet     Justeras    Justeras 
     

Anna Karin Belfrage   Berndt Englund   Michael Reineskog


